
COMPTE-RENDU REUNION DU CONSEIL 
D'ADMINISTRATION DU 2 OCTOBRE 2008 
Présent:  Yves Borreman, William Sterckx, René Wéry, Alain Grenier, 

Karel Vanderheyden, Johan Brichau, Piet Nyssen,  
Pierre Therer, Jean Solon. 

Le compte-rendu de la réunion du 11 septembre 2008 est approuvé. 

Lettre Vandervelde 
La lettre à Michel Vandervelde, signifiant le retrait de son brevet de 
Moniteur, est signée par Yves (président) et sera envoyée par 
recommandé par Jean. 

Correspondance 
Le club delta anversois ADCA organise une soirée de pliage de 
parachute et demande si cet événement peut tomber sous les 
assurances FBVL. Le Conseil est d’accord si tous les membres FBVL 
peuvent y participer gratuitement, ce qui est le cas. Une annonce est 
déjà mise dans le Fly! qui va sortir incessamment, et sera également 
placée sur le site internet. Jean contactera au courtier d’assurances 
de la FBVL. 
Alain signale que le club des Ailes du Levant entreprendra des 
travaux d’entretien sur le site de Strépy-Bracquenies le 11 octobre, et 
sollicite la couverture des assurances FBVL, entre autres celle pour 
les bénévoles. Le Conseil est d’accord et Jean signalera cette activité 
au courtier FBVL. 

Brevets 
Bart Van De Veire peut faire la formation pour le brevet de Treuilleur 
delta avec Jan Martin, Rik Verlinde et Jan Stael (club Jan van Gent). 
Mark Perquin peut faire la formation pour le brevet de Treuilleur 
parapente dans le club Jan van Gent. 
Frans Van Lommel obtient le brevet de Treuilleur parapente et peut 
faire la formation pour le brevet de Treuilleur delta et Swift dans le 
club des Sky Eagles. 
Geert Van Huyneghem doit encore rentrer l’attestation du Brevet 
Européen de Premiers Secours (BEPS) et de l’examen pratique pour 
l’obtention du brevet d’Initiateur Pente Ecole de parapente. 
Dimitri Roman obtient le brevet de Moniteur de parapente. 

Textes brevets 
L’examen pratique pour le brevet d’Initiateur Pente Ecole de 
parapente doit se faire sur une pente école et l’examinateur doit être 
soit : 

- un Moniteur d’une école agréée par la FBVL, autre que celle 
où le candidat est en formation, et qui est accepté au 
préalable par le conseil d’administration de la FBVL ; 

- un Moniteur de l’école agréé de la FBVL où le candidat est 
en formation, qui est accepté au préalable par le conseil 
d’administration de la FBVL, ensemble avec un 
Examinateur qui a été désigné par le conseil 
d’administration de la FBVL pour cette tâche. 

Assemblée générale 
Le Conseil décide d’inviter Louis Neys pour le remercier pour son 
travail sur les sites en 2008. Louis fera un petit speech. 
Yves contactera Louis Berger, Vice-président d’Europe Air Sports 
pour lui demander s’il peut être présent afin de faire également un 
petit speech et pour pouvoir le remercier pour tout son travail au 
niveau des instances européennes pour les sports aériens. 
Jean contactera le traiteur pour voir s’il y a moyen d’organiser un 
repas dans la salle même pour les membres du conseil et les autres 
bénévoles avant l’assemblée. 

Sites : Terril de Hornu 
La convention d’occupation proposée par l’IDEA est amendée et 
approuvée par le Conseil, qui félicite Alain pour ce résultat, qui donne 
l’exclusivité à la FBVL pour la pratique du parapente sur ce terril.  
Alain signale que le côté Est du terril ne sera bientôt plus praticable à 
cause de l’implantation d’un zoning commercial ou artisanal, et que 
l’IDEA demande de ne plus y voler dès que les travaux 
commenceront. Jean le signalera dans sur le site internet de la FBVL. 

Sites : Tapis synthétiques 
Pour le terril du Roton, tout est mis en place avec Franco Marioli. 
Après pose du tapis sur le Roton, Johan fera une évaluation pour voir 
si ces tapis sont vraiment adaptés pour les 7-Meuses, qu’il laissera à 
Jean pour la pose après qu’il aura coupé les morceaux à mesure. 
(Suite sur la page suivante). 

VERSLAG VERGADERING RAAD VAN 
BESTUUR VAN 2 OKTOBER 2008 
Aanwezig:  Yves Borreman, William Sterckx, René Wéry, Alain Grenier, 

Karel Vanderheyden, Johan Brichau, Piet Nyssen,  
Pierre Therer, Jean Solon. 

Het raadsverslag van 11 september 2008 wordt goedgekeurd. 

Brief Vandervelde 
De brief aan Michel Vandervelde, waarin de intrekking van zijn Monitor-
brevet meegedeeld wordt, wordt getekend door Yves (voorzitter) en zal 
per aangetekende brief opgestuurd worden door Jean. 

Briefwisseling 
De Antwerpse deltaclub ADCA organiseert een parachuteplooiavond 
en vraagt of dit evenement kan gedekt worden door de BVVF-
verzekeringen. De Raad is akkoord op voorwaarde dat alle BVVF-leden 
er gratis aan mogen deelnemen, wat het geval is. Een advertentie werd 
reeds in de Fly!, die weldra verschijnt, opgenomen, en eveneens op de 
BVVF-website werd gezet. Jean zal contact opnemen met de BVVF-
verzekeringsmakelaar. 
Alain signaleert dat de club Les Ailes du Levant op 11 oktober 
onderhoudswerken zal uitvoeren op de vliegplaats van Strépy-
Bracquenies, en vraagt de dekking van de BVVF-verzekeringen, onder 
andere deze voor de vrijwilligers. De Raad gaat akkoord en Jean zal 
deze activiteit signaleren aan de BVVF-verzekeringsmakelaar. 

Brevetten 
Bart Van De Veire mag zijn opleiding voor het brevet van Lierman delta 
doen met Jan Martin, Rik Verlinde et Jan Stael (club Jan van Gent). 
Mark Perquin mag zijn opleiding voor het brevet van Lierman parapente 
doen in de club Jan van Gent. 
Frans Van Lommel bekomt zijn brevet van Lierman parapente en mag 
zijn opleiding voor het brevet van Lierman delta en Swift in de club van 
de Sky Eagles. 
Geert Van Huyneghem moet nog zijn attest van het Europees Eerste 
Hulp Brevet en van zijn praktisch examen binnenleveren om het brevet 
van Leshellinginitiator parapente te bekomen. 
Dimitri Roman bekomt het brevet van Monitor parapente. 

Brevetteksten 
Het praktisch examen voor het Leshellinginitiatorbrevet parapente moet 
op een leshelliing plaats hebben en het examen moet afgenomen worden 
door: 

- een Monitor van een andere erkende BVVF-school dan deze 
waar de kandidaat in opleiding is, en die hiervoor op voorhand 
aanvaard wordt door Raad van bestuur van de BVVF; 

- ofwel door een Monitor van de erkende BVVF-school waar de 
kandidaat in opleiding is, en die hiervoor op voorhand 
aanvaard wordt door Raad van bestuur van de BVVF, samen 
met een Examinator die hiervoor door de Raad van bestuur 
van de BVVF aangeduid wordt. 

Algemene vergadering 
De Raad beslist Louis Neys uit te nodigen om hem te bedanken voor zijn 
werk op de vliegplaatsen in 2008. Hij zal een kleine speech houden. 
Yves zal Louis Berger, Ondervoorzitter van Europe Air Sports, 
contacteren, om hem te vragen of hij aanwezig kan zijn en hem te 
kunnen bedanken voor al het werk dat hij levert op het niveau van de 
Europese instanties voor alle luchtsporten. 
Jean zal de traiteur contacteren om te zien of het mogelijk is een maaltijd 
te bereiden in de zaal zelf voor de leden van de raad en de andere 
vrijwilligers net voor de algemene vergadering. 

Vliegplaatsen: Terril van Hornu 
De door het IDEA voorgestelde gebruiksovereenkomst, wordt 
geamendeerd en goedgekeurd door de Raad, die Alain feliciteert voor dit 
resultaat, dat de BVVF exclusiviteit geeft voor de beoefening van 
parapente op deze terril. 
Alain signaleert dat de oostkant van deze terril weldra niet langer 
bevlogen kan worden wegens de aanleg van een commerciële of 
artisanale zoning, en dat het IDEA gevraagd heeft er niet meer te vliegen 
zodra de werken beginnen. Jean zal dit signaleren op de BVVF-website. 

Vliegplaatsen: Kunststoftapijten 
Voor de terril van Roton, is alles klaargemaakt met Franco Marioli. Nadat 
het tapijt geïnstalleerd is, zal Johan een evaluatie maken om te zien of 
deze tapijten echt aangepast zijn om te plaatsen op de 7-Meuses, wat hij 
aan Jean zal overlaten nadat hij ze op maat zal gesneden hebben. 
(Vervolg op de volgende bladzijde). 



 



SUITE COMPTE-RENDU REUNION DU CONSEIL 
D'ADMINISTRATION DU 2 OCTOBRE 2008 
Sites : panneaux 
Karel commandera cadre du panneau de Beauraing et les panneaux 
de Beauraing et des 7-Meuses dans une épaisseur plus importante. 

Stage des Moniteurs 
Karel commandera le cours spécialisé en Néerlandais auprès de la 
Croix Rouge. Coût : 400 €. 

Equipe nationale de parapente 
Le conseil décide de subventionner 50 % des inscriptions de l’équipe 
nationale de parapente. Jean remboursera le surplus de la caution 
après payement des inscriptions. 

Commission Internationale de Vol Libre 
La FBVL a reçu l’invitation à la réunion annuelle de la CIVL. Jean 
propose de demander à Wim Verhoeve s’il est intéressé d’y aller, au 
vu de sa présence à la réunion informelle de la CIVL en Serbie cet 
été. Le Conseil approuve. 

Rapporteur: Jean Solon. 

VERSLAG VERGADERING RAAD VAN 
BESTUUR VAN 2 OKTOBER 2008 (VERVOLG) 
Vliegplaatsen: infoborden 
Karel zal het kader van het bord van Beauraing bestellen en de 
infoborden voor Beauraing en de 7-Meuses met een grotere dikte. 

Monitorenstage 
Karel zal de gespecialiseerde cursus in het Nederlands bestellen bij het 
Rode Kruis. Kostprijs: 400 €. 

Nationaal parapente-team 
De Raad beslist 50 % van het inschrijvingsgeld te betalen van het 
nationale parapente-team. Jean zal het overschot van de waarborg 
terugstorten na betaling van de inschrijvingen. 

Internationale Vrije Vlucht Commissie 
De BVVF heeft de uitnodiging van de jaarlijkse vergadering van de CIVL 
ontvangen. Jean stelt voor aan Wim Verhoeve te vragen of hij 
geïnteresseerd is om er naartoe te gaan, gezien zijn aanwezigheid op de 
informele CIVL-vergadering in Servië deze zomer. De Raad is akkoord. 

Verslaggever: Jean Solon. 

 


